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Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Inhoudelijke 
beantwoording

Rapportage 
Taalbeleidsplan

Forum Stad en 
Samenleving 19-04-2022 
12. Raadsvoorstel 
Taalbeleidsplan Het start 
met taal (RV 22-005)

Wethouder Besteman zegt 
toe te laten weten 
wanneer de eerste 
rapportage naar de raad 
komt. Hier staat meer in 
over de wijze van 
monitoring.

Johanna Besteman Afgehandeld met 
vaststelling 
taalbeleidsplan in raad 10 
mei 2022

Raad informeren over 
financiële onderbouwing 
van het raadsvoorstel.

Forum Stad en 
Samenleving 19-04-2022 
12. Raadsvoorstel 
Taalbeleidsplan Het start 
met taal (RV 22-005)

Wethouder Besteman zegt 
toe de raad schriftelijk te 
informeren over de 
financiële onderbouwing 
van het raadsvoorstel 
Taalbeleidsplan.

Johanna Besteman Afgehandeld met 
vaststelling 
taalbeleidsplan in raad 10 
mei 2022

Deelnemen aan Direct 
Duidelijk

Forum Stad en 
Samenleving 19-04-2022 
12. Raadsvoorstel 
Taalbeleidsplan Het start 
met taal (RV 22-005)

Wethouder Besteman zegt 
de raad toe te kijken wat 
er voor nodig is om direct 
te starten met deelname 
aan "Direct Duidelijk".

Johanna Besteman deelname is opgestart, 
aftrap campagne heeft 
plaatsgevonden op 30 
juni 2022

Jaarlijks inspraak 
Regiovisie Jeugdhulp

Raadsvergadering 12-10-
2021 11. Raadsvoorstel 
Regiovisie Jeugdzorg 
Haaglanden 2021-2026 
(21 054)

Wethouder Bentvelzen 
zegt aan de raad toe om 
t.a.v. regiovisie jeugdhulp 
jaarlijks het 
uitvoeringsplan  ter 

Larissa Bentvelzen Op 21 december 2021 
heeft het college het 
Uitvoeringsplan Regiovisie 
Jeugdzorg en een 
toelichtende RIB 
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bespreking in de raad aan 
te bieden, te rapporteren 
over KPI's en het 
jaarverslag toe te sturen.

toegezonden aan de raad 
(IB 21 142)

Monitoren afbouw AZC Raadsvergadering 12-10-
2021 10. Raadsvoorstel 
AZC (21-066)

Wethouder Van de Laar 
zegt toe om de afbouw 
van het AZC sterk te gaan 
monitoren.

Armand van de Laar Wekelijks wordt er een 
overzicht ontvangen van 
de in het centrum 
ingeschreven personen, 
op deze wijze wordt de 
afbouw frequent 
gemonitord.

Aparte afspraken over 
bouwlogistiek

Forum Stad 30-09-2021 
12. Raadsvoorstel 
Vaststellen 
bestemmingsplan Karel 
Doormanlaan 155-157 
(21 056)

De wethouder zegt toe 
aparte afspraken te gaan 
maken over de 
bouwlogistiek.  En ook 
over de communicatie, die 
via de ontwikkelaar zelf 
moet verlopen.

Armand van de Laar Er is ambtelijk contact 
geweest met de 
ontwikkelaar over 
communicatie en 
bouwlogistiek.

Bijeenkomst 
kwaliteitstoetsing 
jeugdzorg

Forum Samenleving 28-
09-2021 10. 
Raadsvoorstel Regiovisie 
Jeugdzorg Haaglanden 
2021-2026 (21 054)

Wethouder Bentvelzen 
zegt toe dat er in het 
najaar een bijeenkomst 
wordt georganiseerd over 
kwaliteitstoetsing van 
jeugdzorg en ter 

Larissa Bentvelzen Op 26 januari  a.s.(van 
19:30 - 21:30 uur) wordt 
een (digitale) bijeenkomst  
gehouden voor 
raadsleden over de 
Regiovisie Monitor.
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bespreking van het 
jaarplan voor 2022.

Vragen KRSV Forum Samenleving 28-
09-2021 15. RA 21 057 
Bestuur KRSV 
Vredenburch - Huur 
kantine en kleedkamers 
en energierekening 
tijdens Covid19 Lock 
down

Wethouder Lugthart zegt 
de heer Ezinga (VVD) toe 
om de ingediende vragen 
t.a.v. RA 21 057 van KRSV 
schriftelijk te 
beantwoorden.

Björn Lugthart De vragen zijn 
rechtstreeks door 
wethouder Lugthart aan 
de heer Ezinga 
beantwoord.

Schoolplein 
Rehobothschool

Raadsvergadering 14-09-
2021 4.b. Vragen 
RijswijksBelang - De 
Rehobothschool

Op verzoek van Rijswijks 
Belang. Er is sprake van 
gedeeld eigenaarschap 
maar de wethouder zegt 
toe op korte termijn met 
het schoolbestuur in 
gesprek te gaan over het 
schoolplein.

Johanna Besteman Nader onderzoek en 
juridisch advies hebben 
duidelijk gemaakt dat het 
schoolplein van de 
Rehobothschool deel 
uitmaakt van het 
appartementsrecht van de 
SCOH (Stichting Christelijk 
Onderwijs Haaglanden). 
Het schoolbestuur is 
daarmee eigenaar van het 
plein. Het schoolbestuur 
heeft dus zelf 
zeggenschap en is 
verantwoordelijk voor 
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inrichting en onderhoud 
van het plein.

Bovengrondse tunnel en 
OV bij tunnel Pr. 
Beatrixlaan

Forum Samenleving 31-
08-2021 12. 
Raadsvoorstel vullen 
bestemmingsreserve 
Tunnel Prinses Beatrixlaan 
(21 044)

Wethouder Lugthart zegt 
toe om de bovengrondse 
variant van de tunnel en 
het OV in de verkenning 
naar de haalbaarheid van 
de tunnel mee te nemen.

Björn Lugthart Dit wordt meegenomen in 
de verkenning naar de 
haalbaarheid van de 
tunnel.

Proces bij verzoek- en 
bezwaarschriften

Forum Samenleving 31-
08-2021 14. Vragenuur

Wethouder Keus zegt 
mevrouw Koegler (CDA) 
en mevrouw Koopman 
(D66) toe om, op basis 
van de via mevrouw 
Koopman te ontvangen 
voorbeelden, te kijken 
naar eventuele 
verbetering van het 
proces rondom verzoek- 
en bezwaarschriften en 
tussentijdse berichten.

Jeffrey Keus Gemeente Rijswijk houdt 
zich aan de termijnen 
voor het afhandelen van 
bezwaarschriften 
gemeentelijke 
belastingen/WOZ-waarde 
of afhandeling aanvragen 
kwijtschelding. De 
inwoners ontvangen een 
ontvangstbevestiging 
waarin de afhandeltermijn 
wordt uitgelegd. Het komt 
wel voor dat een enkel 
bezwaarschrift niet voor 
het einde van het jaar kan 
worden afgehandeld en 
wij begrijpen dat dit 
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vervelend is. Deze 
personen ontvangen dan, 
zoals de wet dat 
voorschrijft, een brief dat 
termijn is verdaagd. 
Uiteraard streven wij 
ernaar om alles (bezwaren 
en kwijtschelding) voor 
het einde van het jaar te 
hebben afgehandeld.

Aantal statushouders in 
Rijswijk

Forum Samenleving 31-
08-2021 10. 
Raadsvoorstel Kadernota 
wet Inburgering (21 049)

Wethouder Besteman zegt 
toe de laatste cijfers t.a.v. 
het aantal statushouders 
in Rijswijk na te sturen op 
verzoek van mevrouw Van 
der Kooij (GL)

Johanna Besteman In 2022 heeft het Rijk een 
taakstelling opgelegd 
voor het huisvesten van 
78 statushouders. Er zijn 
in 2021 54 huishoudens 
gehuisvest.

Mobiele cameratoezicht 
op hotspots

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 
2020, besteding 
jaarrekening resultaat en 
wijziging begroting (21-
028)

Komt op verzoek van 
Rijswijks Belang terug bij 
de raad over het plaatsen 
van mobiele camera's op 
hotspots.

Bas Verkerk Er wordt een onderzoek 
uitgevoerd naar 
cameratoezicht in 
Rijswijk. In het onderzoek 
wordt meegenomen óf er 
hotspots zijn of welke 
hotspots er zijn, waar 
cameratoezicht 
proportioneel en 
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subsidiair is. De optie van 
de inzet van mobiele 
cameraunits (MCU’s) 
wordt ook onderzocht.

Overlast door 
samenscholing

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 
2020, besteding 
jaarrekening resultaat en 
wijziging begroting (21-
028)

Zal op verzoek het CDA 
met de politie overleggen 
over hoe zij staan 
tegenover 
samenscholingen en 
nagaan hoe serieus, 
urgent en zwaar het 
probleem is. En de raad 
hierover informeren.

Bas Verkerk Het voorkomen of 
bestrijden van 
ongeregeldheden door 
samenscholing is al 
geregeld in artikel 2:1 
Samenscholing en 
ongeregeldheden in de 
APV van Rijswijk. Als 
ongeregeldheden 
ontstaan door 
samenscholing, kan 
hierop gehandhaafd 
worden.  Signalen van 
samenscholing worden 
behandeld in het 
(jeugd)overlastoverleg. In 
dit overleg worden met de 
ketenpartners acties 
afgestemd.

Burenhulp Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 

In gesprek te gaan met 
Stichting Buurtgezinnen 

Larissa Bentvelzen Afgedaan middels IB 21 
129 van 7 december 2021
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2020, besteding 
jaarrekening resultaat en 
wijziging begroting (21-
028)

en te onderzoeken of 
deze vorm van 
hulpverlening (burenhulp) 
ook in Rijswijk kan 
worden ingevoerd.

Meenemen van al het 
grofvuil

Raadsvergadering 06-07-
2021 4. Jaarstukken 
2020, besteding 
jaarrekening resultaat en 
wijziging begroting (21-
028)

Wethouder zegt het CDA 
toe om met Avalex in 
gesprek te gaan over het 
ophalen van ál het 
grofvuil in plaats van 
alleen de aangemelde 
hoeveelheid. En zegt ook 
toe dit punt mee te 
nemen in raadsvoorstel 
over betalen voor ophalen 
van grofvuil.

Armand van de Laar In de praktijk haalt Avalex 
al het aanwezige grofvuil 
op wat op de 
aanbiedplaats aanwezig 
is.

Overlast gevende 
jongeren

Forum Stad en 
Samenleving 22-06-2021 
3. Jaarstukken 2020 
besteding jaarrekening 
resultaat en wijziging 
begroting  (21-028)

Hoe gaan het we het 
hardnekkige probleem 
van een groep  overlast 
gevende jongeren 
oplossen? Het gaat om de 
intensieve samenwerking 
tussen de  verschillende 
disciplines. De 
burgemeester zal dit 

Bas Verkerk Signalen van 
overlastgevende jongeren 
worden behandeld in het 
(jeugd)overlastoverleg. In 
dit overleg worden met de 
ketenpartners acties 
afgestemd. De signalen, 
die in september in het 
gesprek tussen het 
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nagaan en de fractie van 
het CDA informeren.   22-
6-2021 Toevoeging: Het 
college heeft in 
september een gesprek 
met de wijkagenten om te 
horen wat er gebeurt in 
de wijken. Op verzoek van 
het CDA zal de 
burgemeester de raad 
informeren over de 
uitkomsten van het 
gesprek.

college en de wijkagenten 
naar voren zijn gekomen, 
zijn behandeld in het 
Wijkveiligheidsoverleg. In 
dit overleg zijn de 
situaties besproken en 
zijn met de ketenpartners 
acties afgestemd.

Reactie college op advies 
adviesraad sociaal domein

Raadsvergadering 11-05-
2021 9. Raadsvoorstel 
Kadernota Sociaal Domein 
(21-018)

Wethouder Bentvelzen 
zegt aan mevrouw Van 
Nunen (PvdA) toe dat de 
reactie van het college op 
het advies van de 
adviesraad sociaal domein 
bij de kadernota sociaal 
domein in 2-3 weken 
wordt gestuurd aan de 
adviesraad met een kopie 
aan de raad.

Larissa Bentvelzen Op 1 juni 2021 heeft het 
college een brief 
vastgesteld en verstuurd 
aan de Adviesraad Sociaal 
Domein. De brief is niet 
als afschrift toegezonden 
aan de raad. De brief 
bevat een integrale reactie 
op de (zes) adviezen die 
de adviesraad heeft 
gegeven op de over zes 
Kadernota's die in deze 
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periode zijn voorgelegd, 
waaronder de Kadernota 
Sociaal Domein. Het 
advies van de adviesraad 
op de Kadernota Sociaal 
Domein is meegenomen 
bij de besluitvorming.

Planning evaluatie 
subsidiekader

Forum Samenleving 16-
03-2021 9. Raadsvoorstel 
beleidskader subsidies

In het kader van de 
doorontwikkeling van het 
subsidiekader (o.a. van de 
prestatie-indicatoren) 
zullen nadere afspraken 
gemaakt moeten worden 
over evaluatie. De 
wethouder zegt toe om 
terug te komen op de 
planning voor de 
versnelde evaluatie.

Johanna Besteman Op 22 februari 2022 heeft 
het college een 
raadsinformatiebrief 
vastgesteld over de stand 
van zaken beleidskader 
subsidies. Hierin is ook de 
planning voor de evaluatie 
van het subsidiekader 
opgenomen.

Afwegingskader 
materiaalkeuze

Forum Stad 18-02-2021 
11. R 21 008 
Raadsvoorstel Integraal 
beheersplan openbare 
ruimte 2021-2025

Op verzoek van 
Groenlinks zegt de 
wethouder toe het 
afwegingskader voor 
materiaalkeuze aan de 
raad toe te sturen.

Armand van de Laar Het Programma van Eisen 
Openbare ruimte bevat 
(technische) richtlijnen en 
eisen ten aanzien van het 
materiaalgebruik. Verder 
wordt er per project ook 
bekeken welke materialen 
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passend zijn bij de 
locatie.

IB 21 004 Omgevingswet 
- overzicht 
(structuur)visies

Forum Stad 18-02-2021 
14. Vragenuur

Naar aanleiding van 
vragen van de PvdA: De 
wethouder zegt toe een 
overzicht van Rijswijkse 
(structuur)visies naar de 
raad toe te sturen. 
Bijvoorbeeld ook 
geluidsbeleid, OR en 
milieubeleidsstukken. Dit 
om een compleet te 
krijgen voordat de raad 
de diepte in gaat.

Armand van de Laar Onderdeel van bespreking 
raadswerkgroep 
Omgevingswet.

Onderhoud groen door 
woningcoöperaties

Forum Stad 18-02-2021 
11. R 21 008 
Raadsvoorstel Integraal 
beheersplan openbare 
ruimte 2021-2025

Op verzoek van het CDA. 
De wethouder zal de 
wethouder van Wonen 
verzoeken om het 
onderhoud van groen met 
woningbouwcoöperaties 
te bespreken. Dit op 
verzoek van het CDA.

Armand van de Laar Afspraken met betrekking 
tot het groenonderhoud 
vormen onderdeel van de 
vastgestelde Lokale 
Prestatie Afspraken.

Chemische 
onkruidbestrijding HTM

Forum Stad 18-02-2021 
11. R 21 008 
Raadsvoorstel Integraal 

HTM maakt gebruik van 
chemische 
onkruidbestrijding op 

Armand van de Laar De ambtelijke contacten 
hebben plaatsgevonden. 
HTM maakt nog steeds 
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beheersplan openbare 
ruimte 2021-2025

trambanen in Rijswijk. 
Groenlinks verzoekt de 
wethouder om hierover 
met HTM in gesprek te 
gaan. De wethouder geeft 
aan hier niet van op de 
hoogte te zijn en zegt toe 
hier in te duiken.

gebruik van chemische 
bestrijdingsmiddelen.

Verouderd verkeersmodel 
(2.0 i.p.v. 2.6)

Forum Stad 18-02-2021 
9. R 21 007 Raadsvoorstel 
Ontwikkelkader 
Havengebied

Wethouder van de Laar 
gaat op verzoek van de 
PvdA na waarom een 
"sterk verouderd" 
verkeersmodel wordt 
gebruikt in het 
raadsvoorstel 
Ontwikkelkader 
Havengebied, namelijk 
versie 2.0 in plaats van 
2.6.

Armand van de Laar Bij de verdere uitwerking 
van de deelplannen en 
individuele projecten 
worden de meeste actuele 
verkeerskundige modellen 
en inzichten gebruikt tbv 
de planologische 
procedure.

soft en harddrugs Raadsvergadering 15-12-
2020 12. Raadsvoorstel 
Wijziging APV 2019

Burgemeester Verkerk 
houdt het verzoek om te 
kijken naar het verschil 
tussen soft- en harddrugs 
(GroenLinks) aan en wil 

Bas Verkerk Betreffende vraag kan 
betrekking hebben op 
lachgas(gebruik). De 
landelijke ontwikkelingen 
rondom lachgas wordt 
gevolgd.  Het verschil 
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kijken hoe er landelijk 
naar wordt gekeken.

tussen en harddrugs is 
bepaald in de Opiumwet. 
Nadere informatie: 
https://www.rijksoverheid
.nl/onderwerpen/drugs/w
et-maakt-verschil-
harddrugs-en-softdrugs


